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Z A P I S N I K
sa 170. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 30. studenoga 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica, Zrinka
Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice
i čitaonice Delnice, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dragan Abramović, zapovjednik
JVP Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Davorin Klobučar,
djelatnik u GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela
Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka
Ružić,  Davorka  Grgurić,  Nikola  Muvrin  umjesto  kojeg  sjednici  prisustvuje  Iva  Žagar,  Zvezdana
Jerković, Indira Rački Joskić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

PLANSKI KOLEGIJ

ZRINKA RUŽIĆ
- Aktivnosti vezane uz izradu rebalansa proračuna.
- Usklađivanje kartica s dobavljačima i poslovnim partnerima.
- Knjiženje Erste stanova.
- Obračun plaće, RAD1, knjiženje prihoda i rashoda.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Priprema izvješća o utrošenim sredstvima osnivača prema nadležnom ministarstvu.
- Kopiranje računa.
- Jedna radijska emisija.
- Pripreme za „Dodir riječi“ u kojoj gostuje Ivica Prtenjača.
- Tematski izlog Knjižnice.
- Uređenje radnog prostora.
- Obrada kupljenih knjiga.

IVA ŽAGAR
- Redovno održavanje površina.
- Preuzimanje vozila za dimnjačarsku službu.
- Poslovi  oko adventa.  Zamjenica  gradonačelnika  zahvalila  je  svim djelatnicima  što  su  sve

odradili u najboljem redu.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- U Vrtiću vlada blagdansko raspoloženje,  obavljaju se pripreme za dolazak Svetog Nikole,

prigodno se uređuje prostor.
- Nastavak s božićno novogodišnjim aktivnostima.



- Odlazak vlakom u Rijeku u sklopu projekta „Prometna sredstva“, odlazak u Kazalište lutaka
na predstavu.

- Komunikacija s Knjigovodstvenim servisom.
- Uvid u skupinu „Bubamarci“.
- Sređivanje pedagoške dokumentacije.
- Uređivanje web stranice.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Uređenje tavanskog prostora.
- Dovoz i odvoz konja za advent.
- Organizacija dolaska Svetog Nikole za najmlađe DVD-ovce.
- Dan tehnike, dan čišćenja.
- Zamjenica gradonačelnika zahvalila je vatrogascima na suradnji za advent.

DAVORIN KLOBUČAR
- Prošlog vikenda otvorena je skijaška sezona na Platku za sanjkaše i skijaše.
- Danas se održava Skupština Društva na kojoj će se izabrati direktor.
- Danas je sastanak Povjerenstva za rekonstrukciju nogometnog stadiona.
- Od sutra se „pali“ postrojenje za izradu leda. Sljedeći vikend klizalište će biti u funkciji.

GORDANA PISKAČ
- Konačni obračun za rekonstrukciju Supilove ulice. Ukoliko vrijeme bude lijepo dovršit će se

prolazi.
- Sastanak na temu muzeja sazvan je za 3. prosinca.
- Prikupljaju se podaci za izradu Investicijskog vodiča.
- Izrada projekata za cestu Kendar.
- Legalizacija objekata, izrada posebnih uvjeta, ažuriranje baze podataka nerazvrstanih cesta i

ažuriranje GIS baze što je preduvjet za popis imovine.
- Ugovor s Konzumom za postavu reklama.
- Podnesen je zahtjev za prodaju jelkica na prostoru kod „Gorančice“ i istome će se udovoljiti.
- Raskid ugovora za zakup poslovnog prostora u Crnom Lugu (podrum).
- Aktivnosti vezane uz vijećničko pitanje zračenja antena u bivšem naselju V. Bubnja.
- Ažuriranje podataka komunalne naknade.
- Seting je potrebno pozvati  na razgovor jer duguju komunalnu naknadu i ne pridržavaju se

otplatnog plana.
- Zamjenica gradonačelnika upitala je što je s video nadzorom jer je razbijena kuglica na trgu.

Pročelnica navodi da kamera snima ali ne pamti snimke jer nam nedostaje licenca.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Izrada redovitih mjesečnih izvješća za volontere.
- ORP banci poslan je dopis vezan uz zamjenu zemljišta.
- Raznošenje plakata za advent po školama i vrtićima u Rijeci.
- Pomoć u izradi Ugovora o korištenju kućica za ugostiteljske usluge za advent.
- Prikupljena je sva dokumentacija te će se ista odnijeti u DUUDI (Knjižnica).
- Izmjene i dopune odluke o načinu financiranja javnih potreba.

Dovršeno u 8,15 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


